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رئیس شورای اسلامی شهر شیراز:

شورا محل واکنش های 
هیجانی نیست

حسینی: استعفای شفاهی مبنای قانونی ندارد

در پی پرســش های اصحاب رسانه و فعالان اجتماعی درباره خبر استعفای یکی از اعضای 
شورای اسلامی شهر شیراز، حسینی رئیس شورا پاسخ داد: در شورای اسلامی شهر شیراز، 
تصمیم گیری ها باید بر پایه قانون، مسئولیت پذیری و احترام به افکار عمومی باشد. استعفا، 
اگر تصمیمی جدی و بر پایه اصول باشــد، باید طبق آیین نامه شــورا به صورت کتبی ارائه 
شــود. اعلام شــفاهی هرچند محترم اســت، اما مبنای حقوقی ندارد و شورا نمی تواند بر 
اســاس گفت وگوهای غیررســمی عمل کند. از این  رو، موضوع »استعفای شفاهی« را نه 
تأیید می کنیم، نه تکذیب؛ چون اصلًا وارد فرایند قانونی نشده است. نکته مهم تر اینکه در 
شرایط کنونی، از همه همکارانم انتظار دارم با تمرکز بر اولویت های اصلی شهر و پرهیز از 
حاشیه ســازی، در مسیر آرامش و پیشرفت شیراز و رضایتمندی شهروندان عزیز شیرازی 
گام بردارند. رئیس شــورا و اعضای هیئت رئیسه مسئول حفظ شأن و ثبات شورا هستند؛ 
نه دنباله رو هیاهوهای لحظه ای یا برنامه ریزی شده! شیراز به آرامش، تجربه و تخصص نیاز 

دارد؛ نه به هیجانات.

شهردار شیراز:

وی انسانی سرچشمه تحول است نیر

شــهردار شیراز روز ملی منابع انسانی را به خانواده بزرگ شهرداری این کلان شهر تبریک 
گفت. محمدحسن اســدی طی پیامی به مناسبت ۲۵ فروردین »روز ملی منابع انسانی« 
خطاب به خانواده بزرگ شــهرداری شــیراز گفت: شــما همکاران عزیــز خانواده بزرگ 
شــهرداری و گنجینه های ارزشمند انسانی، بی تردید سرچشمه همه تحولات توسعه ای و 
خدماتی کشور و البته مهم ترین عامل تعیین کننده در بهبود عرصه های مختلف زندگی و 
معیشت مردمان هستید. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، متن پیام شهردار 

کلان شهر شیراز بدین شرح است؛
به نام خدا

به همه شما عزیزان، گنجینه های ارزشمند انسانی درود می فرستم و ۲۵ فروردین، روز ملی 
منابع انســانی را تبریک و شادباش می گویم. شما همکاران عزیز خانواده بزرگ شهرداری 
که بی تردید، سرچشمه همه تحولات توسعه ای و خدماتی کشور هستید و البته مهم ترین 
عامل تعیین کننده در بهبود عرصه های مختلف زندگی و معیشت مردمان. بیاییم با امید به 
آینده ای روشن تر و موفق تر، زمینه فعالیت های مؤثر و اثربخشی را برای خلق دستاوردهای 
امیدآفرین فراهم کنیم. امیدوارم همگی در اقصی نقاط ایران عزیز با عزمی راسخ و تلاشی 
روزافزون و توکل بر خداوند متعال در مســیر حرفه ای و شــخصی تان و خدمت شایسته و 
کارآمد به نظام مقدس جمهوری اســلامی موفق و مؤید باشید و به همت شما ارجمندان، 
کشور همچنان شــاهد تعالی و پیشرفت روزافزون باشد و بیش از همیشه نشاط و امید و 

توسعه مندی توأمان در کالبد آن دمیده شود.

رئیس کمیته صیانت از باغات شیراز خبر داد:

ی هوشمند صیانت از  باغ ها با فناور

ابراهیم کمالی عضو شورای اسلامی شهر و رئیس کمیته صیانت از باغات شیراز با تقدیر 
از »محمدحســن اسدی« شهردار این کلان شهر در راستای اقدامات ارزشمند در حوزه 
باغات گفت: اجرای پایلوت پروژه بالن یکی از اقدامات مهم در محله باغات قصردشــت 
بود که این اقدام بزرگ به همت ســازمان فاوای شهرداری شیراز انجام شد. به گزارش 
پایگاه اطلاع رســانی شهرداری شیراز، ابراهیم کمالی در نخستین جلسه کمیته صیانت 
از باغات ســال جاری که به میزبانی سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات برگزار شد، به 
اهمیت پروژه بالن اشاره و از همکاری سازمان فاوا در این زمینه قدردانی کرد. به گفته 
وی، یکــی از اقدامات مهم در حوزه باغات، اجرای پایلوت پــروژه بالن در محله باغات 
قصردشت بود که با یک طراحی زیبا به بهره برداری رسید. ناظر شورای اسلامی شهر در 
 سازمان فاوای شهرداری شیراز از ارسال دو طرح به کمیسیون های مرتبط جهت بررسی 

خبر داد. 
کمالی همچنین با تقدیر از شهردار شیراز بیان کرد: از شهردار شیراز تشکر می کنم که 
در کنار فعالیت های بزرگ عمرانی شــهر در حوزه باغات نیز شاهد اقدامات ارزشمندی 
همچون راه اندازی ساختمان مرکزی ناحیه باغات هستیم. وی پروژه بالن را کار بزرگی 
دانســت که به همت سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شــهرداری شیراز در پایان 
ســال ۱۴۰۳ به انجام رسید. مسئول کمیته صیانت از باغات شیراز تصریح کرد: تجمیع 
کمیســیون های ماده ۱۰۰ شهرداری شیراز از جمله اقدامات بزرگی است که منتظر آن 
هســتیم تا در شهرداری شیراز به انجام رســد. بنا بر این گزارش، در این جلسه کمیته 
صیانت از باغات شــیراز که به میزبانی سازمان فاوا با حضور ابراهیم کمالی عضو شورای 
اســلامی شهر شــیراز و مســئول کمیته صیانت از باغات، مهدی طاهری عضو شورای 
اســلامی شهر شیراز و رئیس کمیته شــفافیت، صیانت از حقوق شهروندان و سلامت 
اداری، شــهردار ناحیه ویژه باغات، مدیرکل پیشــگیری و رفع تخلفات شهری، معاون 
مرکز پژوهش های شــورای اسلامی شهر و رئیس سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات 
شهرداری شیراز برگزار شد، مصوبات جلسات قبلی توسط دبیر جلسه مطرح شد و مورد 

بحث و تبادل نظر قرار گرفت.

آغاز  عملیات ساخت درمانگاه تخصصی

 بیمارستان در  قائمیه 

رئیس دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز به همراه جمعی از اعضای 
هیئت رئیســه دانشگاه، با حضور در شهرســتان کوه چنار، از مراکز ارائه دهنده خدمات 
ســلامت در این شهرستان بازدید کرد. به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی 
و خدمات بهداشتی درمانی شــیراز، دکتر »سید بصیر هاشمی« رئیس دانشگاه، صبح 
دیروز بیست وپنجم فروردین با سفر به مناطق غرب استان فارس، با همراهی جمعی از 
اعضای هیئت رئیسه دانشگاه، ابتدا در شهرستان کوه چنار حضور یافته و از مرکز خدمات 
جامع سلامت شهری و روستایی نودان بازدید کرد. در این بازدید، تعداد پذیرش روزانه 
بیماران، ثبت اطلاعات در سامانه الکترونیکی »سیب« و نحوه ارائه خدمات به جمعیت 
تحت پوشش این مرکز، موردارزیابی اعضای هیئت رئیسه دانشگاه قرار گرفت. این مرکز 
خدمات جامع ســلامت، بیش از هشت هزار نفر از مردم منطقه را تحت پوشش قرار داده 

است.
ســفر رئیس و اعضای هیئت رئیسه دانشگاه به شهرســتان کوه چنار با برنامه بازدید از 
بیمارســتان شــهید »فرج اله رضازاده« قائمیه و بازدید از بخش های مختلف این مرکز 
درمانی از جمله اتاق عمل، زایشگاه، بخش داخلی و دیالیز ادامه یافت. دکتر هاشمی در 
این بازدید در گفت وگو با کادر درمان، در خصوص نحوه ارائه خدمات، دغدغه ها و میزان 

رضایتمندی آنان دیدار داشت. 
رئیس دانشگاه در حاشیه این بازدید، انگیزه کادر درمان را در ارائه خدمات به بیماران، 
مطلوب ارزیابی و ابراز امیدواری کرد تا با فراهم سازی زیرساخت ها، تجهیزات و امکانات 
لازم، به زودی شــاهد توسعه خدمات این مرکز درمانی در غرب استان فارس باشیم. در 
ادامه این بازدید، کلنگ پروژه ســاخت درمانگاه تخصصی این بیمارستان به زمین زده 
شــد که در آینده ای نزدیک شــاهد بهره برداری از این پروژه ۶۰۰ مترمربعی هستیم. 
رئیس دانشــگاه علوم پزشکی شیراز همچنین در خصوص پیگیری برای توسعه فضای 
فیزیکی مراکز بهداشــتی، بیمارستان شهید »فرج اله رضازاده« و توسعه بخش دیالیز و 
تقویت ارائه خدمات، قول مساعد داد و افزود: در حال حاضر، فضای فیزیکی بیمارستان 
و میزان ارائه خدمات بهداشــتی درمانی در این منطقه در حد قابل قبول اســت؛ اما با 
توجه به حجم بالای تردد و ظرفیت های گردشگری در این منطقه، با حمایت مسئولان 
شهرستان و پیگیری بیش از پیش مسئولان دانشگاه، می توان در زمینه توسعه امکانات 

موجود برنامه ریزی شود.

 طراح صفحه: کامران یوسفی  ویراستار: فاطمه بهروزی

 سعیدرضا امیرآبادی- گروه خبر
مدیرکل بنیاد مسکن استان فارس از مقاوم سازی 
۷۰ درصد مساکن روستایی در استان خبر داد و 
افتتاح ۸۰۰۰ واحد نهضت ملی مســکن را گامی 
بلند در راســتای توســعه پایدار برشمرد. سید 
علیرضــا حمیدی روز ۲۵ فروردین در نشســت 
خبری که به مناســبت ســالروز تأسیس بنیاد 
مسکن در شیراز برگزار شد، روستا را محور تولید، 
امنیــت و جمعیت آوری توصیف کــرد و گفت: 
امروز فرصت طلایی هشت ساله در اختیار داریم 
تا مســئله تحدید نســل را حل کنیم و از سوی 
دیگر هم نمی توانیم به جوانان بگویم بدون شغل، 
درآمد و مســکن ازداوج کنند؛ لذا باید بسترها را 

برای تأمین مسکن و اشتغال آنان فراهم کنیم.
 فارس در مقاوم ســازی در کشــور پیشــتاز 

است
وی بــا اشــاره به رســالت این بنیــاد در بحث 
مقاوم سازی مسکن روســتایی، میزان این کار را 
در کشور ۵۴ درصد و در استان ۷۰ درصد اعلام 
کــرد. او با ذکر این نکته کــه لازمه ماندن مردم 
در روســتاها، آباد کردن آن هاست، افزود: ۲۳۱۸ 
روستای استان فارس دارای طرح هادی مصوب 
هســتند که از ایــن تعــداد ۱۴۱۶ طرح هادی 
روستایی بازنگری شده و ۳۵۰ طرح هم در دستور 
کار داریم که دارای پیشرفت فیزیکی بیش از ۸۰ 
درصد است. حمیدی با بیان اینکه تا پایان سال 
مالی ۱۴۰۴، بازنگری طرح های هادی روستایی 
در فــارس را به نقطه امــن و اطمینان خواهیم 
رساند، به بحث آسفالت معابر روستایی اشاره کرد 
و گفت: در بحث جــذب اعتبارات قیر در بخش 
آسفالت روستایی در کشور رتبه نخست داریم و 
تاکنون ۷میلیون مترمربع از معابر روستایی فارس 
آسفالت شده است. مدیرکل بنیاد مسکن فارس 
با تصریح اینکه سالانه در قریب یک هزار تا ۱۲۰۰ 
نقطه روستایی استان طرح عمرانی اجرا می شود، 
گفت: هر ســال در ۵۰ درصد از روستاهای بالای 

۲۰ خانوار یک طرح بهسازی اجرا می شود.
 صدور 10هزار سند روستایی در سال

وی همچنین از صدور ۴۵۰هزار ســند روستایی 
و شهرهای بالای ۲۰هزار نفر جمعیت در استان 
فــارس خبــر داد و گفت: به طور کلی ســالانه 
بیش از ۱۰هزار ســند روستایی صادر می کنیم.

حمیدی با بیان اینکه بنیاد مســکن بزرگ ترین 
دستگاه اجرایی کشور به لحاظ تعداد و پراکندگی 
پروژه هاست، گفت: امســال با کمک نمایندگان 
مجلس، اعتبارات خوبی به بنیاد مسکن تخصیص 

یافته است؛ به طوری که اعتبار مصوب ما تا این 
ساعت ۸۶۰میلیارد تومان است که از این میزان 
۶۲۲میلیارد تومان تخصیص در قالب پروژه های 
بنیاد است. وی میزان تخصیص اعتبارات در سال 
گذشته را ۴۰ درصد و امسال را ۷۰ درصد اعلام 
کرد و افزود: ســال مالی در بنیاد مســکن از ۳۱ 
شهریور یک سال تا ۳۱ شهریور سال دیگر تعریف 
می شــود؛ یعنی این اعتبارات مربوط به اعتبارات 
سال مالی ۱۴۰۳ است و تا پایان شهریور ۱۴۰۴ 
ایــن اعتبار را خواهیم داشــت. مدیــرکل بنیاد 
مسکن فارس میزان تحقق در بخش صدور سند 
روستایی را ۱۰۰درصد، در حوزه عمران روستایی 
۱۴۷ درصــد و در فعالیت هــای بودجه ای ۱۴۷ 
درصد اعلام کرد و گفت: در بازســازی مســکن 
روستایی ما با شعار »حمایت، هدایت و نظارت« 
اولین دستگاهی هستیم که بعد از وقوع حوادثی 
نظیر ســیل و زلزله در منطقه حضور می یابیم و 
با اعتبارات خودمان مشــغول به کار می شــویم. 
بــه عنوان مثال، اکنــون در منطقه دژگاه دهرم 
فراشــبند مشغول به فعالیت هســتیم، اما هنوز 
اعتبارات بازسازی منازل زلزله زده دژگاه در دولت 
تأیید نشــده اســت. با این وجود ما کار خود را 
انجام می دهیم؛ زیــرا نمی توانیم مردم را معطل 
اعتبارات نگه داریم. حمیدی با بیان اینکه میزان 
مقاوم ســازی خانه های روســتایی در کشور ۵۴ 
درصد است، اما در فارس حدود ۷۰ درصد است، 
به بحث نهضت ملی مسکن روستایی اشاره کرد 
و افزود: به طور کلی در بحث مســکن روستایی 

دارای رتبه کشوری هستیم.
 هشــت هزار واحد مســکن آمــاده افتتاح 

است
وی بیــان کــرد: در بحث نهضت ملی مســکن 
روســتایی کار احداث ۱۵هزار واحد مســکونی 
تمام شده اســت که ۷۲۰۰ واحد آن را در سفر 
شهید رئیســی به فارس افتتاح کردیم و اکنون 
قریب هشــت هزار واحد دیگر آماده افتتاح داریم 
که منتظر سفر مسئولان کشوری به استان فارس 
هستیم. حمیدی از بهسازی ۸۵ درصد روستاهای 
استان خبر داد و گفت: برخی روستاها کد پروژه 
دارنــد و اعتبــار می گیرند اما برخی روســتاها 
هنوز کد پروژه ندارند و باید در کمیســیون ۲۳ 
قرار گیرند تا بتوانند کــد پروژه بگیرند؛ لذا باید 
تلاش کنیم تا روســتاهایی که در ســنوات قبل 
اعتبــار عمرانی را جذب کرده انــد، جای خود را 
به دیگر روستاهایی که کد پروژه ندارند، بدهند؛ 
اما با این وجود بنیاد مســکن بــه دلیل وظیفه 

محرومیت زدایی که دارد، در روســتاهایی که کد 
پروژه هم نداشتند، کار انجام داده است. مدیرکل 
بنیاد مســکن فارس همچنین بــه نهضت ملی 
مســکن شهری نیز اشــاره کرد و افزود: تا امروز 
قرارداد ۲۰هزار واحد نهضت ملی مسکن شهری 
در فارس با بانک ها منعقد شده که ۱۵هزار واحد 
آن مربوط به بنیاد مســکن است. وی بیان کرد: 
در ســبد بنیاد مســکن تعداد ۲۷هزار متقاضی 
نهضت ملی مســکن شهری تأیید شده که آورده 
اولیه را به حســاب ریخته اند که مبلغ این آورده 
۴۰میلیون تومن بوده است. ۲۶هزار واحد تاکنون 
پروانه ساخت اخذ کرده اند و ۲۲هزار نفر هم کار 
احداث مســکن را آغاز کرده انــد. تا قبل از عید 
نوروز ۱۵هزار نفر متقاضی وام مســکن داشتیم 
و هفت هزار متقاضی هم بدون وام کار ســاخت 

مسکن ملی خود را شروع کرده اند.
 شناســایی 2500 هکتــار اراضی مــی در 

روستاهای مستعد
مدیرکل بنیاد مســکن فارس همچنین به بحث 
الحاق اراضی به محدوده روســتاها اشاره کرد و 
افزود: ۲۵۰۰ هکتار اراضی ملی را در روستاهای 
مســتعد فارس شناســایی کردیم و بحث الحاق 
آن ها به روستاها را در شورای مسکن مطرح کرده 
و تأییدیه گرفتیم تا به محدوده روســتاها الحاق 
شــوند و در نهایت این اراضی را به جوانان بومی 
روستا با شرایط مخصوص واگذار خواهیم کردیم 
که در این بحث نیز ۶۰هزار متقاضی داریم. وی 
در ادامه ســخنان خود از تدوین سند راهبردی 
۵ســاله بنیاد مســکن خبر داد و گفت: هدف از 
طراحی این ســند آن اســت که بتوانیم با روش 
و استراتژی درســت چند هدف را محقق کنیم.
حمیدی همچنین با اشــاره به نخستین پرینتر 
سه بعدی در بنیاد مسکن کشور تصریح کرد: هیچ 
اســتانی فعلًا این پرینتــر را در اختیار ندارد؛ اما 
تلاش می کنیم یکی از این پرینترها را به فارس 
بیاوریم تا کمی به ســمت صنعتی سازی احداث 

مسکن حرکت کنیم.

 بیمه روستا در برابر حوادث
در ادامه این نشســت خبری، معاون بازسازی و 
مسکن روســتایی بنیاد مســکن فارس، ضریب 
مقاوم ســازی مساکن روســتایی در فارس را ۷۱ 
درصد اعلام کرد و افزود: البته آمار مقاوم ســازی 
در مســاکن شــهری این گونه نیســت. فرج الله 
نصیری گفت: در بنیاد مســکن و در قالب طرح 
هادی روستایی کمک کردیم تا مسکن مردم در 
روستاها در برابر حوادث بیمه شوند و این کار را 
در بخش پیشگیری و جلوگیری از ورود سیلاب ها 

به روستاها و... دنبال کردیم. 
وی بــا بیان اینکه در رابطه بــا زلزله نیز تاکنون 
طرح های مختلفی برای بهسازی، مقاوم سازی و 
نوسازی مساکن روســتایی ارائه کرده ایم، افزود: 
طبق سرشماری سال ۹۵، تقریباً ۳۷۶هزار واحد 
مسکونی روستایی در روستاهای فارس داریم که 
تــا امروز، ۲۶هزار و ۷۸۰ واحد آن مقاوم ســازی 
یا بازســازی شــده یا اینکه به آنان تســهیلات 

مقاوم سازی اعطا کردیم.
معاون بازسازی و مسکن روستایی بنیاد مسکن 
فارس به زلزله دژگاه دهرم فراشــبند که در دی 
سال گذشــته رخ داد، اشاره کرد و گفت: در این 
منطقه تعدادی از منازل مســکونی روســتایی 
به طور کامل تخریب شــد که اکنون کار ساخت 
منازل مســکونی روســتایی را به صورت اسکلت 
پیش ساخته در دست انجام داریم. وی همچنین 
به نهضت ملی مســکن روستایی اشــاره کرد و 
افزود: ۳۲هزار و ۸۵۹ واحد نهضت ملی مسکن را 
در روستاها شناسایی کردیم که از ابتدای شروع 
به کار این نهضت که ســال ۱۴۰۰ بوده اســت، 
تاکنون برای ۳۱هزار واحد مسکونی عقد قرارداد 
داشــتیم و عملیات اجرایی ۲۸هزار واحد آن نیز 

آغاز شده است.
 ارائه تسهیلات بانکی به مسکن روستایی

نصیری میزان تسهیلات بانکی برای ۳۱هزار واحد 
نهضت ملی مسکن روستایی در استان را ۱۱هزار 
میلیــارد تومان اعلام کرد و گفــت: هزار و ۲۷۱ 

نفر ناظر در سطح روستاهای استان داریم تا این 
طرح به صورت فنی پیش برود. معاون بازســازی 
و مسکن روستایی بنیاد مسکن فارس همچنین 
این نکته را یادآور شــد که تمام فعالیت های ما 
در مســکن روســتایی به صورت مشارکت محور 
اســت؛ یعنی هم مــردم و هم دولــت در آن ها 
مشارکت دارند. وی از انعقاد تفاهم نامه مشترک 
با بهزیســتی، کمیته امداد، بنیاد مستضعفان و 
بسیج ســازندگی برای تأمین مسکن نیازمندان 
در اســتان خبر داد و گفت: در ســال گذشــته 
ســه میلیارد تومان با همــکاری این نهادها برای 
احداث ۳۶۹ واحد مســکن روستایی اختصاص 
داده شــد. نصیری بیان کرد: به طور کلی ۳۸هزار 
و ۲۰۰میلیون تومان تسهیلات بلاعوض مسکن 
در اختیار نیازمندان اســتان قرار گرفت که بیش 
از یک هزار واحد مســکونی تاکنون ساخته شده 
است. وی با بیان اینکه هزار و ۸۲۰ فقره تسهیلات 
ارزان قیمــت مســکن به صورت قرض الحســنه 
در اختیار روســتائیان قــرار دادیم، گفت: به طور 
کلی تســهیلاتی که در کشــورمان برای مسکن 
اختصاص می یابد، سود ۲۳ درصد دارد؛ اما مردم 
تنها پنج درصد این ســود را پرداخت می کنند و 

مابقی سود را دولت پرداخت می کند.
 خبرنگاران جهادگران عرصه خدمت هستند

حجت الاســلام ســید علی نجفی مسئول دفتر 
نمایندگــی ولی فقیه در بنیاد مســکن فارس با 
تأکید بر اینکه خبرنگاری در جامعه اســلامی و 
زیر پرچم جمهوری اســلامی و منشور حکومت 
اسلامی شغلی مقدس اســت، اظهار داشت: قلم 
زدن در این عرصه می تواند خلأ های توســعه را 
به مسئولان گوشــزد کند. در بسیاری از مناطق 
روســتایی تأثیر یک خبر باعث شتاب بخشی به 

اجرای طرح های توسعه شده است.
حجت الاســلام نجفی ادامه داد: مــا باید از همه 
ظرفیت های رسانه ای اســتان در راستای تبیین 
افکار عمومی و انعکاس عملکردها استفاده کنیم. 
خبرنگاران جهادگران عرصه خدمت هســتند و 
به عنوان چشــم تیزبین در جامعه ما مســائل و 
مشــکلات را رصد و اطلاع رسانی می کنند. یکی 
از افتخارات بنیاد مســکن این است که در کنار 
این قشر خدوم در دورترین مناطق محروم استان 

حضور فعال دارد. 
در ادامه این نشست، معاونان بنیاد مسکن استان 
و مدیر حســاب ۱۰۰ امام راحل نیز گزارشی از 
فعالیت های انجام شــده ارائه دادند و به ترســیم 
نقشه راه برای حرکت در سال ۱۴۰۴ پرداختند.

مدیرکل بنیاد مسکن استان فارس در پاسخ به شیرازنوین خبر داد: 70 درصد از مسکن های روستایی استان مقاوم سازی شده اند

نهضت پایدارسازی مسکن؛ از شهر تا روستا
حمیدی: بنیاد مسکن بزرگ ترین دستگاه اجرایی کشور به لحاظ تعداد و پراکندگی پروژه هاست

ی، شیرازنوین ویز عکس: علی رضا پر

مدیرعامل آبفا شیراز خبر داد:

تقویت آب پایدار در پهنه شیراز
بهروزی: افزودن ۳۱۰ لیتر بر ثانیه به ظرفیت آب شرب

 شهروندان شهرستان شیراز اقدامی مهم در راستای تأمین آب پایدار است

بهمن بهروزی، مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب شــیراز، از افزایش ۳۱۰ لیتر بر 
ثانیه به ظرفیت تأمین آب به مناطق تحت پوشش شرکت آب و فاضلاب شیراز در 
سال ۱۴۰۳ خبر داد و گفت: با توجه به پراکندگی جمعیت در سطح شهرستان و 
پایش خطوط انتقال و شبکه آب رسانی به منظور تأمین آب شرب همشهریان عزیز 
و تأمین فشــار خطوط با حفر، نوسازی و بهسازی ۱۳ حلقه چاه آب محقق شده 
اســت. وی با اشاره به حفاری، لوله گذاری و آزمایش پمپاژ ۴ حلقه چاه جدید در 
شــهر شیراز اظهار داشت: با این اقدام ، مقدار ۱۴۰ لیتر بر ثانیه به ظرفیت تأمین 
آب شبکه شهر افزوده شده است. مدیرعامل آبفا شیراز افزود: نوسازی ۳ حلقه چاه 
قدیمی و همچنین بهسازی ۵ حلقه چاه دیگر و حفاری ۲ چاه دهانه گشاد جدید 
در روســتاها به منظور تأمین آب شرب سالم و بهداشتی در مجموع ۳۰۰ لیتر بر 

ثانیه به ظرفیت برداشت آب در سال گذشته اضافه کرده اند. بهروزی در ادامه به اقدامات زیرساختی در زمینه توسعه منابع آب 
اشاره کرد و گفت: مطالعات، جانمایی، برآورد و تهیه اسناد مناقصه جهت حفر ۱۳ حلقه چاه جدید انجام شده و بررسی، مطالعات، 
جانمایی و نقشه برداری ۲۳ هکتار از اراضی موردنیاز جهت مخازن ذخیره در سطح شهرستان انجام شد که در این زمینه چهار 
مکان جهت ساخت مخازن جدید موردتأیید قرار گرفت و پیگیری تملک این اراضی در جریان است. وی در ادامه اظهار داشت: 
اخذ مجوز و حفاری هشــت حلقه چاه جدید که منجر به افزایش ۱۸۰ لیتر بر ثانیه به ظرفیت برداشــت از منابع آب زیرزمینی 

شده، از دیگر اقدامات مؤثر در راستای ارتقای پایداری تأمین آب شهرستان است.

مدیرکل آموزش و پرورش فارس:

نگاه مدیران کشوری به فارس نیازمند اصلاح است
مدیرکل آموزش و پرورش فارس با اشاره به وجود مناطق کم برخوردار در این استان، گفت: نگاه مدیران کشور به این استان به 
عنوان اســتانی کاملًا برخوردار، نیازمند اصلاح است و باید توجه ویژه ای به نیازهای آموزشی این مناطق شود. به گزارش ایرنا، 
محسن کلاری دوشنبه در دیدار با نماینده بنیاد علوی در فارس اظهار کرد: بنیاد علوی باید خدمات خود را تا سال ۱۴۰۴ در 
این استان توسعه دهد. وی افزود: بنیاد علوی در کنار مأموریت های گذشته برای رفع نیازهای اولیه آموزشی، باید به موضوعات 
فناوری نیز توجه ویژه داشته باشــد؛ چراکه تغییرات سریع فناوری باعث 

شده نیازهای آموزشی دانش آموزان نیز دگرگون شود.
مدیرکل آموزش و پرورش فارس بیان کرد: به منظور تحقق عدالت آموزشی 
برای همه دانش آموزان، به ویژه در مناطق کم برخوردار، لازم است موضوعات 
فنــاوری و هوش مصنوعی مورد توجه جدی قــرار گیرد. کلاری افزود: به 
زودی ۲ مرکز هوش مصنوعی در شــرق و غرب شــهر شــیراز راه اندازی 
می شــود و می کوشیم این مراکز در دیگر شهرهای استان نیز توسعه یابد.

وی با بیان اینکه فارس همواره مبدع و مبتکر برنامه هایی بوده که در کشور 
الگوبرداری شده است، گفت: طرح های مشترک اشتغال زایی دانش آموزان 
هنرســتانی با نهادهایی مانند بنیاد علوی می تواند در فارس اجرایی شود و 

سپس در سطح کشور گسترش یابد.
نماینــده بنیاد علوی در فارس نیز در این دیــدار گفت: این بنیاد در کنار 
حمایت آموزشــی، در حوزه های اشتغال و سلامت نیز فعال شده و در این بخش ها آماده خدمت رسانی به نهاد تعلیم و تربیت 
است. هادی دلاوری با استقبال از پیشنهاد مدیرکل آموزش و پرورش فارس، اظهار کرد: در زمینه اشتغال زایی برای دانش آموزان 

فارغ التحصیل هنرستان، برنامه های حمایتی مانند راه اندازی تعاونی های دانش آموزی را در دستور کار داریم.

رئیس دانشــگاه علوم پزشکی شــیراز به همراه 
جمعی از اعضای هیئت رئیسه دانشگاه با حضور 
در شهرســتان نورآبــاد ممســنی، راهکارهای 
گسترش خدمات و زیرساخت های سلامت محور 
در این شهرستان غربی استان فارس را پیگیری 

کردند.
به گزارش روابط عمومی دانشــگاه علوم پزشکی 
و خدمات بهداشتی درمانی شیراز، دکتر »سید 
بصیر هاشمی« رئیس دانشــگاه در ادامه برنامه 
بازدید از مناطق غربی اســتان فــارس، پس از 
شهرستان کوه چنار، عازم نورآباد ممسنی شده و 
از مراکز ارائه خدمات سلامت در این شهرستان 

بازدید کرد.
بازدید از بیمارستان حضرت ولیعصر)عج( 

ممسنی
رئیس دانشگاه علوم پزشــکی شیراز در ابتدای 
حضور در این شهرســتان به همــراه جمعی از 
از بخش های  دانشــگاه،  اعضای هیئت رئیســه 
مختلف بیمارستان حضرت ولیعصر)عج( ممسنی 
بازدید کرده و بر روند ارائه خدمت در این مرکز 

آموزشی درمانی نظارت داشت.
بازدید از پروژه دیالیــز و Nicu در حال تجهیز، 

بیمارســتان حضرت  بیمــار در  همراه ســرای 
ولیعصر)عج(، از دیگــر برنامه های بازدید رئیس 
دانشــگاه علوم پزشکی شیراز و هیئت همراه در 

این بیمارستان بود.
کادر درمانــی بیمارســتان نیز در ایــن بازدید، 
چالش هــا و دغدغه های خــود را در گفت وگو با 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز مطرح کردند.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز و هیئت همراه 
در ادامه از پروژه در حال ســاخت ســتاد شبکه 
بهداشت و درمان شهرستان ممسنی که در حال 
حاضر، ۵۸ درصد پیشرفت فیزیکی دارد، بازدید 

کردند.
بازدیــد از مرکــز آمــوزش عالی ســامت 

ممسنی
دکتر هاشمی و مسئولان ارشد دانشگاه در ادامه 
حضور در شهرســتان ممسنی، از مرکز آموزش 

عالی سلامت این شهرستان نیز بازدید کردند.
مرکز آموزش عالی ســلامت شهرستان ممسنی 
در حــال حاضــر با حــدود ۱۶۰ دانشــجو در 
رشته های بهداشت محیط و فوریت های پزشکی 

فعالیت دارد.
رئیس دانشــگاه علوم پزشکی شــیراز در برنامه 

پایانی حضور در شهرستان ممسنی، طی نشست 
مشــترکی با مســئولان ارشــد این شهرستان 
و مســئولان حوزه سلامت ممســنی، با اشاره 
بــه اهمیت برنامه ریــزی و اقدام برای توســعه 
فضــای فیزیکی و افزایش تجهیــزات و امکانات 
بیمارســتان حضرت ولیعصر)عج( به ویژه اتاق 
عمل و اورژانس، بهره برداری از مرکز دیالیز این 
بیمارستان و فراهم ســازی تجهیزات را از جمله 
برنامه هــای پیش رو برای توســعه خدمات این 

مرکز درمانی برشمرد.
دکتر هاشــمی با بیــان تلاش های مســئولان 
دانشگاه برای ارتقای حوزه سلامت استان و رفع 

چالش های موجود، افزود: با توجه به حجم بالای 
مراجعه به بیمارستان حضرت ولیعصر)عج(، برای 
توسعه و گسترش خدمات در این مرکز درمانی 
و تســریع در ارائه خدمات به بیمــاران، تلاش 
می شود. مسئول ارشد حوزه سلامت فارس ضمن 
قدردانی از تلاش پزشــکان و کادر ســلامت، به 
پرداخت بخش قابل توجهی از مطالبات کارکنان 
مجموعه ســلامت اشــاره کرد و ادامه داد: نیاز 
اســت با همکاری، همفکری و همراهی یکدیگر 
و بــا دید مثبت بــرای رفع چالش هــای حوزه 
سلامت بکوشیم. دکتر هاشمی همچنین یکی از 
راهکارهای تقویت حوزه بهداشت و درمان استان 

را حمایــت بیش از پیش نماینــدگان مردم در 
مجلس شــورای اسلامی و استفاده حداکثری از 
ظرفیت خیران و مسئولیت های اجتماعی دانست 
و اضافه کرد: موارد مطرح شــده در این نشست، 
پس از بررســی و بر اســاس اولویت، در سطح 

استانی و ملی پیگیری می شود.
امام جمعه نورآباد ممســنی نیز در این نشست 
گفت: خدمت به خلق، عبادت است؛ به ویژه در 

حوزه سلامت، خدمتی ماندگار است.
حجت الاسلام »شاکری فر« ضمن بیان بخشی از 
چالش ها و دغدغه های مردم شهرستان در حوزه 
سلامت، خدمات ســلامت را قابل تقدیر دانست 
و خواســتار نگاه ویژه تر مسئولان دانشگاه علوم 

پزشکی شیراز به مناطق محروم شد.
»حسن همتی« فرماندار شهرستان ممسنی نیز 
دیگر عضو این نشست هم اندیشی بود که با بیان 
چالش های حوزه سلامت در شهرستان ممسنی، 
بر اهمیت تلاش بیش از پیش در راستای ارتقای 

سطح بهداشت و درمان این منطقه تأکید کرد.
مســئولان حوزه سلامت شهرســتان ممسنی 
نیز در این نشســت، گزارشــی از نیازمندی ها و 

توانمندی های این حوزه را ارائه دادند.

با حضور رئیس و اعضای هیئت رئیسه دانشگاه علوم پزشکی شیراز انجام شد؛

پیگیری راهکارهای توسعه زیرساخت های سلامت محور در نورآباد ممسنی


